
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. januar 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 213
Hvad er ministerens holdning til at REMA 1000 skal betale moms af mad, de
har givet væk, men ikke hvis de blot havde smidt det ud, jf. artiklen ”Rema
gav overskudsmad væk – nu kommer regningen” bragt på Horsens Folke-
blads hjemmeside den 22. januar 2018, og vil ministeren lave loven om, så
butikker, der giver mad - som i øvrigt ellers ville blive smidt ud - til værdigt
trængende, ikke skal betale moms af varerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Andreas Steenberg (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Andreas.Steenberg@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Hummelgaard Thomsen
formand
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